

Title (en)

Linear sealing arrangement for door or window edges.

Title (de)

Lineardichtungsgarnitur zum Anbringen an Tür- oder Fensterkanten.

Title (fr)

Garniture linéaire d'étanchéité à monter sur le chant d'une porte ou d'une paroi.

Publication

EP 0557224 A1 19930825

Application

EP 93440015 A 19930212

Priority

FR 9201797 A 19920213

Abstract (en)

Sealing arrangement for a door or wall edge (3), comprising a profiled engagement part (5) opening towards the top, with a means for adaptation and blocking of the edge of the wall (10), and a profiled support part (6) opening towards the bottom, with means for adjusting and holding a longitudinal sealing element (7), the two parts (5) and (6) being juxtaposed laterally and attached. The invention is of interest to manufacturers of insulation equipment and closures for buildings. <IMAGE>

Abstract (fr)

Garniture d'étanchéité pour un chant de porte ou paroi (3), comprenant une partie profilée d'encastrement (5) ouverte vers le haut avec un moyen d'adaptation et de blocage du chant de la paroi (10) et une partie profilée de support (6) ouverte vers le bas avec des moyens de réglage et maintien d'un élément longitudinal d'étanchéité (7), les deux parties (5) et (6) étant juxtaposées latéralement et accolées. L'invention intéresse les fabricants de matériels d'isolation et de fermetures pour bâtiments. <IMAGE>

IPC 1-7

E06B 7/22

IPC 8 full level

E06B 7/22 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 7/22 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] BE 517936 A
- [A] DE 9108651 U1 19911121
- [A] GB 1123660 A 19680814 - EUROPAISCHE H O CANFIELD CO G
- [A] GB 2231360 A 19901114 - KLEENEZE LIMITED [GB]

Cited by

DE102008023500A1; AT13115U1; EP1439278A2; EP3101214B1; EP3101214B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0557224 A1 19930825; FR 2688021 A1 19930903; FR 2688021 B1 19981231

DOCDB simple family (application)

EP 93440015 A 19930212; FR 9201797 A 19920213